臺北市私立復興實驗高級中學-小學雙語部 113 學年度第 1 學期 二年級(Grade 2) 期中考通知

- 一、11/6(三)上午舉行英文閱讀、英文科考試,考後照常上課。
- 二、11/7(四)上午舉行國語、社會科考試,考後照常上課。
- 三、11/8(五)上午舉行數學、自然科考試,考後照常上課。

以下為各科段考範圍:

日期	時間	科目	考試範圍 Test Range
11/6 (三)	上午8:40 上午9:20	英文閱讀 Reading	Vocabulary/spelling words Study spelling words/vocabulary words and definitions from the following stories: • Lesson 1- Henry and Mudge • Lesson 2- My Family • Lesson 4- Diary of a Spider • Lesson 5- Teacher's Pets • Lesson 6- Animals Building Homes Reading Skills Study the following skills and be prepared to work with them in relation to the above stories as well as with other materials. • Sequence of events • Compare and contrast • Cause and effect • Story structure Please take some time to reread the mentioned Journey's stories.
	上午9:35 上午10:15	英文 English	 Phonics p. 7 ~ 54 Language Arts Unit 1 and Unit 3

11/7 (四)	上午8:20 上午9:20	國語 Chinese	第一課~第六課
	上午9:35 上午10:15	社會 Social Studies	 Chapter 1 L1~L4 Chapter 2 L1~L2
11/8 (五)	上午8:20 上午9:20	數學 Math	• Chapter 1, 2, 3
	上午9:35 上午10:15	自然 Science	 Topic 1 Properties of Matter L1-4 p1-42 Topic 2 Changing Matter L1-2 p43-59

※ 11月5、6、7日雙語部課後才藝不上課。

There are no <u>after-school classes</u> on November 5, 6, 7.